
RAPORT DE ACTIVITATE PE ANUL 2OO8

In calitate de consilier local, am optat pentru un nou mandat la I.Comisia
pentru administrarea domeniului public gi privat, patrimoniu, economic,
buget, finan{e, agriculturd gi dezvoltare regionald ; respectiv Il.Comisia
pentru amenaj area teritoriului, urbanism, proteclia mediului gi turism.

La Comisia nr.I. economic am fost ales preqedintele acestei comisii .

Anul 2008 a fost un an plin de muncd ,deoarece noua conducere a oragului a
vrut sd cunoascd problemele Instituliilor subordonate, cAt qi a oraqului in
intregime gi det ailat.

Am convocat 26 de gedinte a Comisiei economice, unde am dezbdtut qi am
aprobat materialele prezentate.

Am vizitat gi am verificat Instituliile subordonate, unde bine6nleles
problema principala a fost modificdrile de buget, cornpletarea bugetelor sau
pe.alezarea acestora.

in ,t- a analizelor s-a modificat strategia de dezvoltare privind societatea
TEGA, renuntdnd la privatrzarea societdlii qi stabilin d o dezvoltare din forfe
proprii, care se vor materializa deja in anul 2009.

Am fdcut analiza tarifelor gi a redevenlei la S.C Gospoddrie Comunala S.A
gi am aprobat mdrirea tarifelor precum $i a redevenfei cdtre Consiliul Local.

La S.C.Multitrans S.A. am analizat gradul de subven{ionare a transportului
in comun cdt gi a activitalii menegeriale.
Am modificat impozitele gi tarifele locale, am elaborat regulamentul de
funcfionare pentru taximetriqti.

Activitatea Comisiei a fost una foarte bogatd,, fapt care se poate urmdrii in
procesele verbale, incheiate cu ocazia fiecdrui gedinte .



Colaborarea cu membrii comisiei in perioada ce a trecut a fost bund.Colegii
au participat la dezbateri.

in'calitate de membru in Comisia de Urbanism am participat la apro barea
strategiilor de dezvoltare a oragului.

Pentru evidenfierea prezen[ei, anexez tabelul, care confine prezen[a
consilierilor la gedinle de comisii .


